
Verslag schoolraad 15 november 2021 
 

Aanwezig : Davy, Cindy D., Katrien, Stephanie, Christel, Els, Veronique, Sabrina, 

Martien, Dorien, Cindy D.R. 

Afwezig : Gerda 

 

 

1. Aantal leerlingen september, Inschrijvingen en beschikbare plaatsen 

volgend schooljaar  

     

Het aantal leerlingen voor het schooljaar 2021-2022 omvat 363 leerlingen t.o.v 370 

leerlingen vorig schooljaar 2020-2021 (cijferweergave in bijlage) 

 

De peuterklassen zijn volzet, voor deze is er een wachtlijst 

Voor de 1e en 3e kleuterklas zijn er nog plaatsen vrij  

Tevens van het 1ste tot het 6e leerjaar zijn er nog plaatsen vrij 

 

De tijdslijn van aanmeldings- en inschrijvingsprocedure voor het  

schooljaar 2022-2023 kan u in bijlage terugvinden en zal digitaal verlopen. 

De maximale capaciteit van 46 kleuters per geboortejaar en 50 leerlingen per 

leerjaar wordt aangehouden. 

Kleuters/leerlingen kunnen ingeschreven worden tot deze capaciteit bereikt is. 

 

Door alle leden positief op gestemd 

 

 

2. Co2 meters in de klassen  

De directie zorgt effectief voor deze Co2 meters in de klassen. 

Echter zullen deze enkel dienen om de luchtkwaliteit nauwlettend in het oog te 

houden zodoende er tijdig een deur en/of venster kan worden opgengezet. 

Deze kan niet ter vervanging dienen om alsnog de mondkapjes in de klas af te laten. 

Extra kortere momenten buiten om deze even te kunnen afzetten werden reeds 

ingevoerd door sommige leerkrachten. 

Echter kunnen deze soms storend zijn voor nabij gelegen klassen en tevens het weer 

laat ons niet altijd toe dit toe te passen.  

 

 

 

 



3. Verkeersveiligheid 

 
Vooreerst ging deze vraag over de verkeersveiligheid in Bever in het algemeen. 

Sabrina meldde reeds verscheidene malen bepaalde knelpunten zoals te snel rijden, te 

smalle voetpaden, uitvoeren van niet toegelaten draaimaneuvers door bestuurders, aan 

de desbetreffende instanties. 

Gezien onze school tevens op deze weg ligt hebben wij hier onbewust ook mee te 

maken. 

Doch stelt de school alles in zijn werk om bij te dragen aan de verkeersveiligheid en de 

veiligheid van onze kinderen. 

Het feit dat dit een gewestweg is vergemakkelijkt niet altijd al onze aanvragen al leggen 

we de focus nietemin ook graag dat vele dingen ook goed gaan. 

Het betreft een beperkt aantal steeds dezelfde personen die zich effectief  niet aan de 

regels houden die inmiddels wel gekend zijn en die door de wijkagent eventueel eens 

kunnen aangesproken worden. 

Het thema van flitscontroles die worden aangegeven op Sociale Media groepen heeft 

onze school weinig vat op net als het niet naleven van de verkeersregels door 

bestuurders, een terechte opmerking van Katrien. 

Er werdt door onze Schepen Cindy ook aangegeven dat een controle niet zomaar eender 

waar kan neergezet worden, ook hier bestaan regels voor. 

Wanneer onze wijkagent echter s’morgens aan onze school staat is het respecteren van 

deze verkeersregels wel merkelijk voelbaar, het menigvuldig invullen van deze taak zou 

aan te raden zijn. Er wordt aan deze en andere actiepunten aangaande veiligheid 

gewerkt. 

Stephanie had omtrent deze eveneens een mooi idee, hetzij een affiche met een 

afbeelding van effectief een leerling uit onze scholengroep (met akkoord van de ouder 

van deze leerling om de foto te gebruiken) met de melding “Hier lopen wij” 

 

 

4. Info avond nieuwbouw 

 
Rond half december zou de goedkeuring plaatsvinden aangaande het voorontwerp van 

onze nieuwbouw op Akrenbos. 

Hiervoor worden op 7 december om 19H30  alle leden van de schoolraad en 

gemeenteraad uitgenodigd in de evenementenzaal te Bever (Voor zover de dan 

aanbevolen coronaregels kunnen worden toegepast) 

Met als architectenbureau ODA, Haviland als Projectleider en verscheidene 

werkgroepen. 

Het stappenplan zou de goedkeuring van onze aanvraag rond juni 2022 benaderen. 

Alvorens we deze officieel via de pers laten vernemen opteren we de voorkeur om 

hierover alle buurtbewoners tevens op de hoogte te stellen. 

 



5. Sintbezoek 

 
Met de vraag of we ons Sintbezoek dit jaar ook weer online onze kinderen in de klassen 

laten bezoeken opteren we toch ook graag voor een “echt” bezoek. 

Veronique steldde voor om de Sint buiten op het kaatsplein door een haag van kinderen 

te laten voorbij komen. 

Davy sluit aan om na dit bezoek de Sint alsnog online in de klas te laten voorkomen 
 

6. Schoolbus/Buschauffeur 

 
Onze buschauffeur zou in maart op zijn welverdiende pensioen gaan, vervanging kan 

zonder probleem ingevuld worden 

De vraag die hieruit vloeit is of we in de toekomst nog zouden investeren in een nieuwe 

bus al dan niet. 

Het budget hiervoor is allesinds voorzien. 

Echter gebruiken nu nog maar 7 leerlingen de busritten van en naar school, volgend 

schooljaar zouden dit er nog 5 zijn. 

Op de vraag waarom er nu zoveel minder mensen beroep doen op de busritten van en 

naar school zijn er drie bemerkingen: 

* De bus komt nog enkel kinderen ophalen binnen onze gemeente Bever 

* Door Corona en ook later omdat mensen veel meer van thuis uit zullen werken  

   hebben ze meer de ruimte hun kinderen zelf te brengen en op te halen. 

* De uren voor dit ophalen en afzetten zijn beperkt 

   S’morgens tussen 7H00 en 8H00 gezien vanaf 08H00 het pendelen naar de andere 

   vestigingen start. 

   S’avonds vanaf 16H30 gezien eerst de kinderen vanuit de vestigingen naar 

   “ Het Sterretje” worden gebracht.                                              

Gezien we in de nieuwbouw vestiging onze eigen turnzaal zullen hebben zouden de 

ritten voor onze eigen bus dan nog enkel gaan om de zwemlessen van de kinderen en 

het pendelen van de scholen naar het sterretje. 

Deze zouden we later eventueel kunnen uitbesteden, offertes aan Keolis en De Grève 

werden reeds gevraagd. 

Katrien liet ons eveneens weten dat ook “De Lijn” hiervoor in aanmerking kan komen. 

Hoedanook zal indien geopteerd wordt naar uitbesteding tijdig geinformeerd worden dat 

het niet meer mogelijk zal zijn in te tekenen op onze busritten van en naar school. 

Zodoende we met deze communicatie het proces geleidelijk kunnen laten uitdoven. 

 

 

 

 

 

 



7. Diversen 
 

 

 

Dorien lichtte ons toe aangaande het ontstaan van “Extra hulp in de klas” aangeboden 

door de overheid 

Concreet betekend dit dat we die “extra hulp” zullen inzetten voor: 

• Toezicht overnemen van de leerkrachten 

• Hulp bij administratie 

• Hulp in de klas    

 

 

 

 

 

  

 

 

 
  

 
 

 

 

 
 

 


